
  
 

 

Part Time Position  

Physiotherapist 
 

Job Classification:  Physiotherapist     

Departments: Inpatient and Outpatients  

 

Required Qualifications: 

 MSc PT or equivalent from an accredited Canadian Physiotherapy Program 

 Licensed with or eligible for licensure with the College of Physiotherapists of Ontario 

 Good understanding of Quality Improvement 

 Bilingual English and French; Level I+ proficiency in French - to be tested 

 

Specific Responsibilities:  

 Reporting to the Manager of Rehabilitation, the Physiotherapist is part of the therapy team 
providing services to patients admitted in the Rehabilitation Programs of the hospital. 

 Responsibilities involve assessing, treating, educating and managing patients requiring 
physiotherapy services including consulting with the patient’s physician and/or other 
members of the health care team 

 The Physiotherapist is involved in the education of patients and/or family members, 
students and interns and other health care workers, and the general public with regard to 
physiotherapy and the management of the patient’s health problems 

 

Salary:  As per Collective Agreement 
 

Please submit your letter of application to: 
Human Resources 

e-mail: recruiting@hgmh.on.ca 
 
 
 

Posting ID: 2002493 
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POSTE À TEMPS PARTIEL  

PHYSIOTHÉRAPEUTE 
Classification : Physiothérapeute 

Service : Patients hospitalisés et ambulatoires  

 

Compétences et exigences : 

 MSc PT ou équivalent d’un Programme Canadien Reconnu en Physiothérapie 

 Détenteur d’une licence du Collège des Physiothérapeutes de l’Ontario ou apte à 
l’obtenir 

 Bonne connaissance des principes d’amélioration de qualité (Quality Improvement/QI) 

 Bilingue anglais et français - posséder des aptitudes à la communication orale en 
français au niveau I+ (à être évaluer) 
 

Description Des Responsabilités Principales :  

 Répondant au Gestionnaire des services de physiothérapie et réadaptation, le 
physiothérapeute est un membre de l’équipe de thérapie au service des patients des 
programmes de réadaptation de l’hôpital.  

 Participe à l’évaluation, aux traitements, à l’éducation et à la gestion des patients ayant 
besoin de physiothérapie incluant consultation avec les médecins des patients et/ou 
autres membres de l’équipe de soins de santé 

 Participe à l’éducation des patients et/ou leur famille, des étudiants et internes et autres 
travailleurs de la santé ainsi que du grand public à ce qui a trait à la physiothérapie et à 
la gestion des problèmes de santé des patients 

 

Salaire : Selon la Convention Collective 

 
Veuillez soumettre votre lettre de candidature à: 

Ressources Humaines 
Courriel : recruiting@hgmh.on.ca 

 
 
 

Posting ID: 2002493 
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